
Fra:                                              Gunnar Klemet Bøe <gunnarboe@live.no> 
Sendt:                                        fredag 9. april 2021 11:17 
Til:                                               Postmottak Alver 
Emne:                                        Fwd: Veivalg Fløksand-Vikebø 
  
Til Plan v/Arealforvaltning.  
  
Hei oversender korrespondanse med fylkesordfører ang veivalg Fløksand-Vikebø. 

 
Her skal veien legges over dyrkbar mark ? 
Sendt fra min iPad 
 
Videresendt melding: 

Fra: Jon Askeland <Jon.Askeland@vlfk.no> 
Dato: 6. april 2021 kl. 13:48:33 CEST 
Til: Gunnar Klemet Bøe <gunnarboe@live.no> 
Kopi: Natalia Antonia Golis <Natalia.Antonia.Golis@vlfk.no> 
Emne: SV: Veivalg Fløksand-Vikebø 

Hei! 
Takk for epost. 
 

mailto:Jon.Askeland@vlfk.no
mailto:gunnarboe@live.no
mailto:Natalia.Antonia.Golis@vlfk.no


Eg har undersøkt litt i saka, og får vita at trasèvalget skal behandlast og avgjerast i Alver 
kommunestyre. 
 
Mvh Jon Askeland 
 
Fra: Gunnar Klemet Bøe <gunnarboe@live.no> 
Sendt: tirsdag 6. april 2021 13:42 
Til: Jon Askeland <Jon.Askeland@vlfk.no> 
Kopi: Natalia Antonia Golis <Natalia.Antonia.Golis@vlfk.no> 
Emne: Veivalg Fløksand-Vikebø 
 
Det er fremsatt 2 veivalg ang. ny vei på strekningen Fløksand- Vikebø. Vestland fylke og 
Veivesenet går inn for veitraseen A2. Dette valget vil jeg protestere på det sterkeste mot. 
Dette valget går over oppdyrket mark og passerer tett innpå Nipane hyttegrend som består 
av 8 hytter. Den utrolige rolige atmosfæren som finnes i dette området vil bli totalt rasert 
ved valg av dette veivalget. Veivalget A 1 vil berøre færre, og jeg føler at det er noen med 
tyngde innenfor påvirkning som har fått snudd valget fra 1 til 2<x-apple-data-detectors://0> 
som Veivesenet opprinnelig gikk innfor. Som Senterpartimann må du kunne påvirke dette 
valget. 
 
Mvh 
Gunnar Klemet Bøe 
Rosslandsvegen 1111<x-apple-data-detectors://1/1> 
Tlf<x-apple-data-detectors://1/1> 93647966 
Gunnarboe@live.no<mailto:Gunnarboe@live.no> 
 
Sendt fra min iPad 
 
[cid:image001.jpg@01D72AEB.80346EC0] 
 
Her er det planlagt vei over dyrkbar mark som ligger tett inntil Nipane hyttegrend. 
Dette er et LNF område som det skal mye til å få gjort noe inngrep i. Men her vil Statens 
veivesen og politikerne bygge vei og ødelegge et idyllisk sted som brukes til rekreasjon fra 
den støyene hverdagen vi ellers er omgitt av. 
Noen må ta tak i dette ! 
Mvh 
Gunnar Bøe 
93647966 
Sendt fra min iPad 
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